
Dziecięca piłka ręczna – zagrają wszędzie | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Dziecięca piłka ręczna – zagrają wszędzie
| 1

21 września 2016

Dziecięca piłka ręczna – zagrają wszędzie

Ponad 100 szkół podstawowych z terenu województwa świętokrzyskiego może zostać
objętych programem “Dziecięca piłka ręczna”, który ma promować tę dyscyplinę oraz rozwój
fizyczny wśród najmłodszych. Jego organizatorami są Świętokrzyskie Centrum Doskonalenia
Nauczycieli oraz Urząd Marszałkowski Województwa Świętokrzyskiego.

Decyzję w sprawie uruchomienia programu mają podjąć podczas poniedziałkowej Sesji
Sejmiku świętokrzyscy radni. Jeżeli wyrażą zgodę na uruchomienie programu i przekazanie
pieniędzy, to każda z gmin województwa świętokrzyskiego otrzyma dofinansowanie na
zakup do jednej ze swoich szkół sprzętu do tzw. street handballu. Jest to odmiana piłki
ręcznej, w którą gra się do jednej bramki, a do rywalizowania w niej nie jest potrzebne
boisko – wystarczy rozłożyć składane bramki oraz mieć specjalną piłkę.
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– Ma to być przede wszystkim zabawa poprzez sport. Celem tego programu jest zachęcenie
najmłodszych do gry w piłkę ręczną, bo w Polsce nadal bardzo mało osób uprawia tę
dyscyplinę, w którym mamy przecież tak duże sukcesy. Może mając te mniejsze i
delikatniejsze piłki młodzież zacznie też uprawiać inne dyscypliny sportu – wyjaśnia Jacek
Kowalczyk, dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu
Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego.

Działaniem mają zostać objęte dzieci ze szkół podstawowych, a w jego ramach przeszkoleni
zostaną również nauczyciele, którzy będą organizować i dokumentować zajęcia.

– Jest to kontynuacja naszych działań podejmowanych wspólnie z ŚCDN. Przez kilka lat
organizowaliśmy międzynarodowe konferencje poświęcone piłce ręcznej w szkołach, w
których brali przede wszystkim nauczyciele. Są oni teraz dobrze wyszkoleni i mamy
pewność, że zakupiony sprzęt nie będzie tylko stał, ale będzie wykorzystywany do zajęć z
dziećmi – dodaje dyrektor Jacek Kowalczyk.

Pierwsi uczniowie powinni zagrać na nowym sprzęcie jeszcze w tym roku.


